
 Årsmöte 

 2023-06-06 

 Tid:  11:00 

 Plats  : Badplatsen 

 Närvarande:  Agneta Nåbo, Theodora Arnadottir, Victoria  Söderholtz, Stina 

 Andersson, Catarina Jakobsson 

 1.  Fastställande av röstlängd 

 a.  Röstlängden fastställdes till 35 närvarande medlemmar 

 2.  Val av ordförande för stämman 

 a.  Theodora Arnadottir blir vald till ordförande 

 3.  Val av sekreterare för stämman 

 a.  Stina Andersson blir vald till sekreterare 

 4.  Val av två justerare 

 a.  Erik Flodin och Katarina Kraft blir valda till justerare 

 5.  Fråga om kallelse till stämman har behörigen skett. 

 a.  Det har det gjort, även i god tid. 

 6.  Styrelsens förvaltningsberättelse 

 a.  Gällande 1 januari - 31 december 2022 

 b.  Under året gick vi plus 1010kr. Största utgifterna var picnicmöbeln, 

 familjedagen och konserten. Inkomster: 6000kr i bydgepeng, 59 

 medlemshushåll. Magnus röjde leden två gånger så där blev 

 inkomsten dubbelt än planerat. 

 c.  Aktiviteter: 



 i.  Valborg, 45-50 deltagare 

 ii.  Ledröjning april & okt, 3 deltagare 

 iii.  Gökotta maj, 10 deltagare 

 iv.  Skrivarkurs, 4 deltagare 

 v.  Badplatsstädning årsmöte, 55 deltagare 

 vi.  Mattimatti konsert, 70 deltagare 

 vii.  Familjedag + loppis, 55 deltagare 

 viii.  Allhelgonabrasa, 45 deltagare 

 ix.  Studiecirkel under året Gärdala Förr, 7 deltagare 

 d.  Förvaltningsberättelsen godkännes 

 7.  Revisorernas berättelse 

 a.  God ordning, inkomster och kostnader styrks av verifikationer, 

 granskningen har utförts enligt god redovisningshet. Ingen anledning 

 till anmärkning. 

 8.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

 a.  Styrelsen beviljas ansvarsfrihet av närvarande medlemmar. 

 9.  Beslut om användande av uppkommen vinst eller täckande av 

 uppkommen förlust under räkenskapsåret. 

 a.  Upprop om förslag vad pengarna ska användas till. Förslag om avdrag 

 för kursavgift. Medlemmar uppmanas att föreslå kurser och att 

 anmäla intresse till föreslagna kurser. 

 10.  Fastställande av årsavgift för kommande arbetsår. 

 a.  Bestäms att 75kr fortsätter vi med. 

 11.  Val av ordförande för ett år. 

 a.  Theodora blir återvald till ordförande för ett år till. 



 12.  Val av ledamöter som inom styrelsen står i tur för val, för en tid av två 

 år, samt fyllnadsval. 

 a.  Kalle och Mia avgår från styrelsen. Agneta och Catarina har ett år 

 kvar i sina mandat. Victoria blir omvald på två år. Martin Ericsson blir 

 invald till ledamot på två år. Eva Malmros blir invald till ledamot på 

 två år. Stina fortsätter som suppleant i ett år till. 

 13.  Val av revisor. 

 a.  Anna Eklöv blir återvald till revisor 

 14.  Val av revisorssuppleant. 

 a.  Tore Olsson blir återvald till revisorssuppleant 

 15.  Val av två personer till valberedning. 

 a.  Valberedningen blir återvald med Anders Frithioff och Mats Nåbo. 

 16.  Anmälda ärenden och övriga frågor 

 a.  Vattenkvalitet vid badet, förslag finns för att slå vass några meter 

 söderut mot bryggorna för att få badöppningen större och sedan ta 

 vattenprov. Om det finns för mycket bakterier kan man öppna upp 

 även norrut. Brevskrivaren (Håkan) hälsar att han kan ställa upp och 

 slå vass under lördag fm 10 juni. Frivilliga uppmanas att hjälpa till på 

 lördag. Om vattenkvaliteten är bra i Hallsta ängar och Viggeby, då ska 

 vattenkvaliteten vara god även här. Beslut om att vi testar röja bort 

 lite vass. 

 b.  Hjärtstartaren. Placeringen är bestämd att vara i Tea & Martins 

 carport alternativt vid Catarina Jacobssons garage. Hjärtstartare 

 finansieras av vägsamfälligheten. Kostnaden uppskattas till ca 12-15 

 000kr för inköp, inklusive personalrabatt. ”Promenadgruppen" har 

 talat om att även de sätta upp en hjärtstartare närmare badplatsen. 



 c.  Boklåda, förslag om en bokbytarlåda, förslagsvis vid anslagstavlan. 

 Beslut om att det ska skapas en boklåda, Mats Nåbo bestäms att 

 ansvara för framtagandet och byalaget finansierar lådan. Vi ska höra 

 med markägaren Lillhamra gård om det är ok att lådan står där. 

 d.  Familjedag kommande i 19 augusti hos Tor och Evie i deras lada. 

 Promenadloppisen återkommer i år, styrelsen återkommer med mer 

 information om hur man anmäler sig. 

 17.  Mötet förklaras avslutat 

 Vid protokollet 

 ……………………………. 
 Stina Andersson 

 Justeras  Justeras 

 …………………………….  ……………………………. 
 Erik Flodin  Katarina Kraft 


